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Dziś prezentujemy rozmowę z Mieczysławem Szczurkiem, kandydatem na stanowisko
Burmistrza Cieszyna.

Dlaczego zdecydował się Pan kandydować na urząd Burmistrza?

W trakcie obecnej kadencji rozpocząłem wiele działań na rzecz Cieszyna. Największa, najtrudniejsza i najdroższa to
przebudowa kanalizacji, dzięki realizacji tej inwestycji skutecznie doprowadzamy infrastrukturę miejską, mającą
ogromny wpływ na stan naszego środowiska, do poziomu dobrze zorganizowanych miast Unii Europejskiej. Jest to
także fundament na którym można budować nowoczesne i dobrze zorganizowane miasto. W cieniu kanalizacji
dzieje się wiele bardzo ważnych dla miasta rzeczy, niektóre są już widoczne dla mieszkańców, inne w fazie
przygotowań. Nie zwykłem zawracać w pół drogi, zawsze doprowadzam sprawy do końca, stąd moja decyzja o
ponownym kandydowaniu.

Jakie są Pana zdaniem trzy najważniejsze problemy miasta? Jak zamierza je Pan rozwiązać?

Poprawa komunikacji Cieszyna to kluczowy punkt w moim planie działań na kolejna lata. I nie chodzi mi o
komunikację miejską, bo ta sprawnie funkcjonuje. Problemem jest transport międzygminny. Pierwszy krok już
podjąłem, po wieloletnich i bardzo trudnych negocjacjach z PKP przejęliśmy dawny dworzec kolejowy. Jest to punkt
wyjścia do stworzenia w Cieszynie, tak bardzo potrzebnego centrum przesiadkowego, pozwalającego ucywilizować
tymczasowy i prowizoryczny węzeł przy ul. Hajduka. Już wkrótce powstanie tam nowoczesny i funkcjonalny punkt
przesiadkowy, łączący funkcje dworca kolejowego i autobusowego. Kolejnym krokiem jest walka o przywrócenie
ruchu kolejowego między Cieszynem, Bielskiem i Katowicami. To wszystko się już dzieje, jestem w te negocjacje
bardzo mocno zaangażowany i mam głębokie przekonanie, że już wkrótce zobaczymy konkretne efekty. Oczywiście
łączymy w tej kwestii siły z Powiatem i okolicznymi gminami oraz Bielskiem, w ten sposób stając się mocnym
partnerem do rozmów z PKP. Kolejna sprawa to rozwój gospodarczy Cieszyna. To temat bardzo szeroki, dlatego też
w tej dziedzinie wyznaczyłem sobie priorytety. Zamierzam skupić siły na aktywnym poszukiwaniu inwestorów
poprzez przygotowanie atrakcyjnej oferty oraz wielokierunkową pomoc dla potencjalnych inwestycji. Ponadto
czeka nas bardzo intensywna praca nad planami zagospodarowania przestrzennego, tak by docelowo objął on cały
Cieszyn. To zdecydowanie pomoże w rozwoju miasta. Kolejnym ważnym aspektem są ulgi podatkowe dla
przedsiębiorców, którzy inwestują w Cieszynie tworząc nowe miejsca pracy. Ponadto kwestia którą chciałbym się
zająć w przyszłej kadencji, to aktywizacja cieszyńskiej społeczności do współuczestnictwa w życiu miasta.
Organizujemy wiele konsultacji społecznych, mamy od tego roku budżet obywatelski, niestety frekwencja w takich
projektach jest niewielka. Cieszyn to nasz wspólny dom, dlatego będę dokładać większych starań, by zaangażować
mieszkańców w sprawy Cieszyna. Nie ukrywam, że liczę na pomoc i wsparcie w tym zakresie organizacji
pozarządowych.

Jakie trzy najważniejsze inwestycje zamierza Pan zrealizować w mieście? Skąd będą pochodzić środki?

Inwestycji w nadchodzącej kadencji nie będzie zbyt wiele, to wiem już dzisiaj. Kolejne lata to czas na ustabilizowanie
budżetu gminy po wielkiej inwestycji jaką była przebudowa kanalizacji. Najważniejszą inwestycją będzie budowa
węzła przesiadkowego przy ul. Hajduka. Będę oczywiście kontynuował rozpoczęte już inwestycje – rewitalizację
Cieszyńskiej Wenecji, budowę sali gimnastycznej przy SP1, zagospodarowanie Cieślarówki. Z pewnością będę
trzymał rękę na pulsie, gdy pojawią się nowe możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych, bo w nich upatruję
szansę na kolejne większe inwestycje. Bardzo zależy mi także na rewitalizacji Starówki oraz budowie boiska
wielofunkcyjnego przy SP 1 i G 1.

Jaki obszar działalności (kultura, sprawy socjalne, handel, komunikacja itd.) szczególnie leży Panu na



sercu? Proszę napisać dlaczego.

Miasto to jeden wielki organizm, aby działał i rozwijał się harmonijnie należy kłaść jednakowy nacisk na wszystkie
jego filary. Nie ma rzeczy mniej lub bardziej ważnych. Tajemnica tkwi w dobrym zarządzaniu budżetem, by podział
środków był taki, aby zaspakajał wszystkie ważne potrzeby mieszkańców. A na sercu leży mi dobro całego miasta,
dlatego wykorzystam moją wiedzę i bogate doświadczenie, aby Cieszyn był miastem w którym dobrze się żyje i
pracuje, a także miejscem atrakcyjnym dla gości i turystów.
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